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BIURO RADY MIASTA 
Piotrkowa Trybyunalskiego 

dnia 30 -12- 2022 

zgłoszone przez Radnego Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego Sergiusz 
Stachaczyka 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
składam zapytanie w sprawie: Ewentualnego dostarczania do szkół, przedszkoli 
oraz żłobków jodku potasu na terenie Piotrkowa Trybunalskiego. 

Treść  zapytania (Zapytanie składa się  w sprawach aktualnych problemów gminy, 
a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym; powinno 
zawierać  krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jego przedmiotem 
oraz wynikające z niego pytania - art. 24 ust. 5 u.s.g.) 

Opis stanu faktycznego 

W ostatnim czasie zaniepokojeni mieszkańcy naszego miasta zwracają  się  do 
mnie z zapytaniem odnośnie dostarczania jodku potasu na terenie miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego. 

Treść  zapytani: Czy na terenie miasta Piotrkowa Trybunalskiego do szkół , 
przedszkoli oraz żłobków była dostarczana substancja zwana jodkiem 
potasu . Jeśli tak to które : szkoły , przedszkola, żłobki były tym objęte i w 
jakim okresie czasowym? 

Podpis Radnego 


